
Protokół Nr 12/24 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 7 sierpnia 2024 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak 
Wicestarosta – Urszula Pacyga 
 
członkowie Zarządu: Robert Henryk Grubek  
       Damian Kacprowicz 
       Piotr Ładno 

                 
oraz:  Jarosław Kulma – nacz. Wydziału Finansowego 
 Artur Więckowski –p.o. dyr. SPZOZ w Mińsku Maz. 

Krzysztof Naszkiewicz  – komendant KPP w Mińsku Maz. 
Arkadiusz Wilk – nacz. Wydz. Komunikacji i Transportu Drogowego 

 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia kategorii 

dróg gminnych ul. Głównej w miejscowości Stare Grabie na odcinku drogi 
wojewódzkiej 634 do granicy administracyjnej Gminy Wołomin o długości ok. 
2100m.    

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej planowanego 
pozbawienia kategorii dróg powiatowych dróg położonych  w miejscowości 
Kobyłka.   

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej planowanego 
pozbawienia kategorii dróg gminnych dróg położonych w miejscowości Kobyłka  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej propozycji zaliczenia do 
kategorii dróg powiatowych nowo  wybudowanych odcinków dróg w miejscowości 
Kobyłka.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Środowiskowego Domu 
Samopomocy CARITAS Diecezji Warszawsko- Praskiej w Mińsku Mazowieckim na 
2024 rok.  

9. Wydział Komunikacji Starostwa Powiatowego w Mińsku Mazowieckim sprawy 
bieżące. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów pochodzących ze środków Funduszu Pomocy. 
12. Sprawy  różne. 
13. Przyjęcie protokołu posiedzenia w dniu 24 lipca 2024 r. 
14. Zamknięcie posiedzenia.         

Ad. 1 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak otworzył posiedzenie. 



Ad. 2 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak odczytał porządek posiedzenia, który  

został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak poinformował o następujących 
sprawach: 

 
- uczestniczył w obchodach 80 rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego na 
terenie Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2  im. Powstańców Warszawy,  
- uczestniczył w Dniach Powiatu Mińskiego na terenie Zespołu Szkół Nr 1                               
im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim. 
  
Ad. 4 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak poinformował, że wpłynął wniosek 
Zarządu Powiatu Wołomińskiego dotyczący zaopiniowania planowanego pozbawienia 
kategorii dróg gminnych ul. Głównej w miejscowości Stare Grabie na odcinka drogi 
wojewódzkiej 634 do granicy administracyjnej Gminy Wołomin o długości ok. 2100. 
Dodał, że Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy 
wniosek. 
Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 
pozbawienia kategorii dróg gminnych ul. Głównej w miejscowości Stare Grabie na 
odcinka drogi wojewódzkiej 634 do granicy administracyjnej Gminy Wołomin                                    
o długości ok. 2100. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 
Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 
 
 Zarząd  Powiatu podjął uchwałę Nr 98/24 w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej pozbawienia kategorii dróg gminnych ul. Głównej w miejscowości 
Stare Grabie na odcinku drogi wojewódzkiej 634 do granicy administracyjnej 
Gminy Wołomin o długości ok. 2100. 
 
Ad. 5 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak poinformował, że wpłynął wniosek 
Zarządu Powiatu  Wołomińskiego dotyczący zaopiniowania planowanego pozbawienia 
kategorii dróg powiatowych dróg położonych w miejscowości Kobyłka. Dodał, że 
Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 
Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 
planowanego pozbawiania kategorii dróg powiatowych dróg położonych                                      
w miejscowości Kobyłka. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 
uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 
 
 Zarząd  Powiatu podjął uchwałę Nr 99/24 w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej planowanego pozbawienia kategorii dróg powiatowych dróg 
położonych w miejscowości Kobyłka.  
 
Ad. 6 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak poinformował, że wpłynął wniosek 
Zarządu Powiatu Wołomińskiego dotyczący zaopiniowania planowanego pozbawienia 
kategorii dróg gminnych dróg położonych w miejscowości Kobyłka.  Dodał, że Zarząd 
Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 



Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 
planowanego pozbawiania kategorii dróg gminnych dróg położonych                                      
w miejscowości Kobyłka. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 
uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 
 
 Zarząd  Powiatu podjął uchwałę Nr 100/24 w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej planowanego pozbawienia kategorii dróg gminnych dróg położonych 
w miejscowości Kobyłka.  
 
Ad. 7 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak poinformował, że wpłynął wniosek 
Zarządu Powiatu Wołomińskiego dotyczący propozycji zaliczenia do kategorii dróg 
powiatowych nowo wybudowanych odcinków dróg w miejscowości Kobyłka.  Dodał, 
że Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy 
wniosek. 
Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej propozycji 
zaliczenia do kategorii dróg powiatowych nowo wybudowanych odcinków dróg                                      
w miejscowości Kobyłka. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 
uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 
 
 Zarząd  Powiatu podjął uchwałę Nr 101/24 w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej propozycji zaliczenia do kategorii dróg powiatowych nowo 
wybudowanych odcinków dróg w miejscowości Kobyłka.  
 
Ad.8 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak powiedziała, że dyrektor PCPR                        
w Mińsku Mazowieckim zwróciła się o zatwierdzenie Planu Pracy Środowiskowego 
Domu Samopomocy Caritas Diecezji Warszawsko-Praskiej w Mińsku Mazowieckim. 
Wyjaśnił, że Plan Pracy został przygotowany przez Kierownika Domu i uzgodniony               
z Wojewodą Mazowieckim. Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Planu Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy Caritas Diecezji 
Warszawsko-Praskiej w Mińsku Mazowieckim na 2024 rok. Przeprowadzono 
głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie                        
(p. R.Grubek wstrzymał się od głosu). 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 102/24 w sprawie zatwierdzenia Planu 
Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy Caritas Diecezji Warszawsko                       
-Praskiej w Mińsku Mazowieckim na 2024 rok. 
 
Ad.9 

 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak powiedział, że będą prowadzone 

działania, żeby Wydział Komunikacji i Transportu Drogowego działał jak najlepiej.  
Wicestarosta – Urszula Pacyga powiedziała, że cały czas prowadzone są 

rozmowy z naczelnikiem wydziału na temat wprowadzania nowych rozwiązań 
ulepszających działanie wydziału.   

 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Drogowego  – Arkadiusz 

Wilk przedstawił Zarządowi Powiatu prezentację, w której omówił zadania, 
zatrudnienie urzędników oraz regulacje prawne związane z funkcjonowaniem oraz 



realizacją przepisów prawa przez Wydział Komunikacji i Transportu Drogowego 
Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. oraz Referat Komunikacji w Sulejówku.                     
P. A. Wilk poinformował Zarząd Powiatu również m.in. o problemach kadrowych 
związanych z małą ilością zatrudnionych osób w stosunku do zwiększającej się ilości 
załatwianych spraw.  

Członek Zarządu – Piotr Ładno zapytał, czy ilość załatwianych spraw 
przekłada się na porę roku, czy w sezonie letnim rejestrowanych jest więcej pojazdów,  

P. A. Wilk odpowiedział, że okres letni jest czasem wzmożonego zakupu aut 
jednak cały rok jest duża liczba spraw.  

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak powiedział, że planowana jest wizyta 
Zarządu Powiatu w powiecie grodziskim, gdzie bardzo dobrze jest oceniany wydział 
komunikacji, który jest jednym z lepiej funkcjonujących w Polsce.     

Członek Zarządu – Robert Grubek powiedział, że oczekuje konkretnych 
rozwiązań dotyczących funkcjonowania Wydziału Komunikacji. Zadał pytanie czy P. A. 
Wilk wie jaka jest sytuacja w Sulejówku oraz jaka jest tam dostępność usług?   

Naczelnik Wydziału Komunikacji odpowiedział, że obecnie jest dostępność 
na dzień następny. 

Naczelnik Wydział Komunikacji i Transportu Drogowego - Arkadiusz Wilk 
powiedział, że są prowadzone działania w celu usprawniania działania wydziału, jest 
już zatrudniony nowy pracownik do wydziału, będzie zatrudniona kolejna osoba do 
obsługi. 

 Naczelnik Wydział Komunikacji i Transportu Drogowego - Arkadiusz Wilk 
przedstawił propozycję zainstalowania urzędomatu. Powiedział, że urządzenie to 
pozwoli na odbiór dokumentów. Urządzenie takie dobrze działa w Wydziale 
Komunikacji w Poznaniu.  

 Członek Zarządu – Damian Kacprowicz powiedział, że w Cegłowie jest 
zainstalowane takie urządzenie do obsługi biblioteki i ludzie bardzo chętnie korzystają.  

Członek Zarządu – Piotr Ładno zapytał o kwestie bezpieczeństwa 
dokumentów przekazywanych w ten sposób.  

Naczelnik Wydział Komunikacji i Transportu Drogowego - Arkadiusz Wilk 
powiedział, że urządzenia takie działają już w kilku miastach.  

Wicestarosta – Urszula Pacyga powiedziała, że urządzenia takie są 
monitorowane. Powiedziała, że koszty urządzenia są uzależnione od ilości modułów.    
 
Ad. 10 

Naczelnik Wydziału Finansowego – Jarosław Kulma przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. Wyjaśnił, że zmiany 
polegają na zmianie planu dochodów związanych ze zmianą kwot dotacji celowych 
przekazywanych z budżetu państwa, zmianie planu dochodów otrzymanych                                  
z Funduszu Pomocy w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelem 
Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, przeniesieniu 
wydatków między §§ w ramach tego samego działu w zakresie wydatków bieżących 
oraz przeniesieniu wydatków rezerwy ogólnej i dotyczą: 
 
- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 
- Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku  Maz. 
- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku  Maz. 
- Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz.  
- Zespołu Szkól im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 



- Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Specjalnych w Ignacowie, 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku Maz. 
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Maz. 
- Domu Pomocy Społecznej w Kątach 
Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 
- Starosta – Remigiusz Lesław Górniak – za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta – Urszula Pacyga - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Robert Henryk Grubek – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 103/24 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2024 rok. 
 

Ad.11  
Naczelnik Wydziału Finansowego – Jarosław Kulma przedstawił projekt   

uchwały w sprawie planu finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów 
pochodzących ze środków Funduszu Pomocy. Następnie przeprowadzono 
głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie Zarządu głosowali 
następująco: 
- Starosta – Remigiusz Lesław Górniak – za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta – Urszula Pacyga - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Robert Henryk Grubek – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 104/24 w sprawie zmiany planu 
finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów pochodzących ze środków 
Funduszu Pomocy  
 
Ad.12 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak powitał w imieniu Zarządu Powiatu 
Pana mł. insp. Krzysztofa Naszkiewicza,  który będzie pełnił funkcję Komendanta 
Powiatowego Policji  w Mińsku Mazowieckim. P. Krzysztof Naszkiewicz przedstawił 
Zarządowi Powiatu swoją osobę informując o przebiegu służby oraz swoich 
zawodowych osiągnięciach. Zarząd Powiatu zadeklarował współpracę.    

 

P. Artur Więckowski przedstawił wniosek z prośbą o przekazanie kwoty 
12.654.567,89 zł celem pokrycia ujemnego wyniku finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim za 2023 r.  

Zarząd Powiatu powróci do tematu na kolejnych posiedzeniach. 
P. Artur Więckowski powiedział, że po I półroczu plan finansowy został 

wykonany w 50%, plan na 2024 r. przychodów zakładał 115 285 550,00 zł. wykonanie 
w I półroczu wyniosło 52% SPZOZ uzyskał 59 553 343,91 zł. Koszty wyniosły                           



z działalności operacyjnej 69 297 367,75  zł tj. 49%. W 2024 r. jest lepsza sytuacja                    
w  podstawowej opiece zdrowotnej oraz poradniach specjalistycznych.       

P. Artur Więckowski  powiedział, że w maju zostały zapłacone nadwykonania. 
Poziom zobowiązań wynosi 45 964 164,30 zł są to zobowiązania różne płace, 
świadczenia socjalne, podatki, opłaty ZUS, pożyczki krótkoterminowe                                              
i długoterminowe. NFZ zobowiązał się podpisać aneksy, które pokryją podwyżki                      
z lipca. 

P. Artur Więckowski powiedział, że w tej chwili na kontraktach są zatrudnione 
173 osoby, w tym 140 lekarzy i jest 71 etatów, są również częściowe etaty. Pracują też  
osoby, które są zatrudnione częściowo na etacie a częściowo na kontrakcie.     

P. Artur Więckowski  powiedział, że plan przychodów na III kwartał to 
28 831 000,00 zł na IV kwartał 28 400 000,00 zł.  

P. Artur Więckowski powiedział, że w I półroczu było 4 401 osób   
hospitalizowanych, w tym 9 606 osób na SOR, urodziło się 276 dzieci, zgonów było 
344. Realizowane są kontrakty we wszystkich zakresach.  

 
Członek Zarządu – Robert Grubek zapytał jak wygląda ruch kadrowy                          

w SPZOZ. 
P. Artur Więckowski  powiedział, że sytuacja kadrowa jest stabilna.  
Członek Zarządu – Piotr Ładno zapytał o POZ w Wołominie.  

P. Artur Więckowski powiedział, że warto ten POZ utrzymać, gdyż szansa jest 
duża jest tam kardiolog dobrze byłoby skierować dodatkowo diabetologa, bo 
korzystają osoby starsze.  

 
 Członek Zarządu – Robert Grubek poprosił, żeby raz w miesiącu dyrektor 

SPZOZ przedstawiał Zarządowi Powiatu informację o sytuacji SPZOZ.   
 
P. Artur Więckowski powiedział, że będzie przedstawiał propozycje z działań 

naprawczych oraz jednocześnie będzie przedstawiał, jaki efekt dały działania 
naprawcze, które były zrealizowane poprzednio w 2023, 2022, kiedy to już w SPZOZ 
były straty.  

Zarząd Powiatu podziękował P. Arturowi Więckowskiem za przedstawione 
informacje.  

Wicestarosta – Urszula Pacyga przedstawiła wniosek Przedsiębiorstwa 
Handlowo – Usługowego ,,ARCUS-2” Tadeusz Hoszowski z Katowic o zaopiniowanie 
na podstawie ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji                  
w zakresie dróg publicznych dokumentacji pn. „Rozbudowa drogi powiatowej                          
nr 2284W w Sulejówku”. Dodała, że dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku 
Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedłożone materiały dla 
przedmiotowego zadania.  

Wicestarosta – Urszula Pacyga przedstawiła wniosek Sebastiana 
Drozdowskiego SEDROX Stojadła, Mińsk Mazowiecki o zaopiniowanie na podstawie 
ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji                                                
w zakresie dróg publicznych dokumentacji pn. „ Rozbudowa drogi powiatowej                         
nr 2214W Stanisławów – Mlęcin – Kamionka od km 5+610 do km 7+900”  

Dodała, że dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie 
zaopiniował powyższy wniosek. 



Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedłożone materiały dla 
przedmiotowego zadania.  

Wicestarosta – Urszula Pacyga przedstawiła wniosek dyrektora PCPR                      
w Mińsku Maz.  wraz z uzasadnieniem dotyczący wyrażenia zgody na przyznanie                     
1 etatu samodzielnego stanowiska urzędniczego do spraw świadczeń w zakresie 
ustawy  o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na zwiększenie zatrudnienia                   
o 1 etat  w ramach posiadanych środków finansowych. 

 
Wicestarosta – Urszula Pacyga przedstawiła wniosek dyrektora DPS                            

św. Józefa w Mieni o udzielenie pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu 
Mińskiego przed Sądem Rejonowym w Siedlcach, celem uzyskania odszkodowania 
wynikającego z niezrealizowanej umowy.   

Zarząd Powiatu jednogłośnie udzielił pełnomocnictwa Tomaszowi 
Cembrowskiemu dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni do 
reprezentowania Powiatu Mińskiego przed Sądem Rejonowy w Siedlcach, w sprawie 
o odszkodowanie.    

Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się, aby Naczelnik Wydziału 
Inwestycji przedstawił informację Zarządowi Powiatu, czy przeprowadził rozmowy                     
z ministerstwem w sprawie wniosku ZDP o przeznaczenie środków w kwocie                          
1 355 000,00 zł na przebudowę drogi powiatowej nr 2246W Stara Wieś – Wólka 
Dłużewska – Parysów.   

Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się, aby Naczelnik Wydziału 
Inwestycji przedstawił informację dotyczącą wejścia głównego do Zespołu Szkół 
Ekonomicznych w związku z rozbudową budynku szkoły.  

 
Ad.13 

 Protokół posiedzenia w dniu 24 lipca 2024 r. został przyjęty 
Ad.14   

Zamknięcie posiedzenia.   
       

 

Przewodniczący Zarządu – Remigiusz Lesław Górniak           

 

Wicestarosta – Urszula Pacyga     

  

Członkowie Zarządu:  Robert Henryk Grubek                        

 

             Damian Kacprowicz                             

 

                                    Piotr Ładno                                         

 
 



 
 


